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La Felib ratifica els nomenaments dels
seus representants a les diferents

comissions de treball
En la Comissió Perma-
nent del passat 30 de juliol,
es va tractar el tema de les
peticions que havien arri-
bat dels òrgans col·legiats
externs perquè la Fede-
ració nomenàs els repre-
sentants per formar part
de les diferents comis-
sions.

Nomenaments

ratificats

Posteriorment aquests
nomenaments varen ser
ratificats per la Comissió
Permanent. 

Per tot això, en el
Consell de Salut de les
Illes Balears (sol·licitat per
la Conselleria de Salut i
Consum), de Mallorca el
titular és José Manuel
Ruíz, regidor de l'Ajunta-
ment de Calviá, mentre
que el suplent és la secre-
tària general de la Felib,
Joana Alomar. 

Quant a Menorca, el titu-
lar és Ignàsia Domènech
Pons (regidora de l'Ajun-
tament d'Alaior), mentre
que el suplent és Joana
Rotger Cardona (regidora
de l'Ajuntament de Ferre-
ries).

"Toda una vida"

La secretària general de
la Felib va donar a conèixer
a les persones presents 
els actes que pensa dur 
a terme la FEMP amb
motiu del 25è aniversari de
l'arribada de la democrà-
cia als ajuntaments de tot
Espanya. 

Amb la denominació de
"Toda una vida", la FEMP
sol·licita als ajuntaments
l'aportació de dues foto-
grafies de l'edifici de l'a-
juntament o bé d'un lloc
emblemàtic del poble. 

Una de les instantànies
ha de correspondre a l'any
1978 i l'altra ha de datar
del 2004, d'aquesta mane-
ra es podran apreciar els
canvis i l'evolució que hi ha
hagut al llarg dels 25 anys
de democràcia.

També demana imatges
audiovisuals per emetre el
dia dedicat la federació
balear a Vitoria.

Dades dels actes

Els actes es faran del 8
al 25 de novembre, i el dia
9 correspondrà a les Illes
Balears.Diferents moments de la reunió mantinguda a la seu de la Felib per part de la Comissió Permanent
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Joan Manel Costa Escanellas,
nascut el 9 de juliol de 1973 
a Formentera, llicenciat en admi-
nistració i direcció d'empreses,
amb un màster en gestió turística,
entrà en el món de la política fa 
12 anys afiliant-se al Partit Popular.
La vicepresidència primera de 
la FELIB així com la batlia de
Formentera són els primers cà-
rrecs institucionals que ocupa
aquest jove polític.

-Com afrontau aquesta nova etapa

com a vicepresident primer de la

Federació de Municipis de les

Balears?

-Amb satisfacció, ja que la Felib és
una associació molt útil per als
ajuntaments, especialment per als
més petits, que també necessitam
ajuda, assistència tècnica i col·la-
boració. La meva feina com a vice-
president de la FELIB es pot dur
molt bé gràcies als grans profes-
sionals que hi ha treballant a la
Federació.

-Quines tasques us correspon

afrontar dins la FELIB?

-Jo faig les suplències al president
en cas que ell no pugui assistir a un
acte, una reunió, etcètera. A més,
dins la FELIB tenim representació a
moltes comissions de seguiment,
tècniques o polítiques de diferents
conselleries, de diferents organis-
mes o entitats públiques i políti-
ques. Jo estic a la Fundació del
Conservatori de Música Clàssica 
de les Illes Balears i em toca repre-
sentar la FELIB en aquest orga-
nisme i després transmetre tota
aquesta informació a la resta de
membres. 

-Pel que fa a la Federació, quines

fites esperau complir durant

aquesta legislatura?

-És clar que un dels objectius que
ens hem marcat per a aquesta
legislatura és intentar la unificació

de la FELIB i l'AMIB. Jo crec que si
aconseguíssim unificar-les tindrí-
em un pes específic molt superior 
i tindríem una carta de presentació
molt més seriosa davant tots 
els estaments en què hàgim de
defensar els interessos dels ajun-
taments. Jo crec que seria molt
positiu. 

-Com veuríeu la unió de l'AMIB i la

FELIB?

-Sense cap dubte aquesta és la
unió que hem de cercar no tan sols
nosaltres sinó també l'AMIB. Crec
que fan les negociacions necessà-
ries per intentar dur a terme la 
unificació. És clar que són dues
entitats diferents, que han de cedir
sempre qualque cosa perquè final-
ment ens puguem unificar. La nos-
tra voluntat hi és i la plasmarem
fins al darrer moment de la ne-
gociació per intentar que sigui pos-
sible.

-Quina imatge ha d'oferir la FELIB

cap a l'exterior?

-Cap a l'interior, cap als ajunta-
ments, jo veig la FELIB un poc com
l'alma mater quant a cursos,
col·laboracions, assistències tècni-
ques... I cap a l'exterior, jo crec que
és la gran desconeguda perquè fa
la feina per darrere i desenvolupa
una gran tasca, però sempre cap
als ajuntaments. A poc a poc s'hau-
ria d'aconseguir fer conèixer més
aquesta Federació perquè la gent
reconegui que nosaltres som la
comunitat d'ajuntaments, que en el
fons són les institucions que estan
més properes al ciutadà.

-I ja per acabar, què demanaríeu

als ajuntaments associats a la

Federació durant aquesta legis-

latura?

-Una de les qüestions més impor-
tants és aconseguir que totes
aquelles lleis que es puguin elabo-

rar des del Parlament siguin direc-
taments aplicables pels ajunta-
ments o ciutadans, que nosaltres
siguem capaços de plantejar
aquells suggeriments, millores,
aquelles inquietuds, fins i tot per-
què es pugui resoldre de forma que
puguem fer aquesta aportació que
finalment serà la que repercutirà
en el ciutadà. Som els qui més
coneixem la problemàtica dels nos-
tres ciutadans, i crec que hem de
tenir un pes molt important a l'ho-
ra d'elaborar tota aquesta normati-
va, que sempre finalment recau
sobre el ciutadà. Aquesta és una
feina en la qual ens hauríem de
centrar una miqueta amb vista al
ciutadà. 

Entrevista 

Lourdes Ramis ens
deixa als 56 anys

“El passat dia 23 d'octubre
ens deixà la que durant una
sèrie d'anys va ser l'assessora
jurídica de la Felib, Lourdes
Ramis Rebassa. 
Una pèrdua irreparable per a
tots els qui coneixíem tant la
seva bona feina professional

com el seu vessant humà, del
qual ens deixa un inesborrable
record. Des d'ILLES
INFORMACIÓ, volem rendir el
nostre més sincer homenatge a
la que durant molts anys va ser
la nostra companya a la Felib. 

Joan Manel Costa, vicepresident primer del la FELIB i batle de Formentera

Joan Manel Costa, 
vicepresident primer de la FELIB

Lourdes Ramis, en el que era el seu despatx a la nova seu de la Felib
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AJUNTAMENT DE CIUTADELLA
Nombre d'habitants: 25.406 (informació: INE 2003) 
Situació geogràfica: Es troba a la costa occidental de l'illa de Menorca. Fou l'antiga capital 
de l'illa i conserva en el seu segell urbà la noblesa d'una ciutat fortificada en el segle XVI.
Pàgina web: www.ciutadella.org - Telèfons de contacte: 971 381 050 / 971 385 500 (fax)

- Què pensau de la tasca que du a terme la FELIB 

en aquesta nova etapa?

- Com a membre de la Comissió Permanent de la
Felib, estic molt satisfet amb el treball que es desen-
volupa en el procés de reunificació de l'associació de
municipis que hi ha al marge d'aquesta organització.
Jo, que crec en el municipalisme, consider que és
imprescindible restablir una unitat d'acció que sigui
favorable als interesos comuns dels municipis de les
Balears.
- Quin resum ens podeu fer dels primers mesos 

d'aquesta legislatura al capdavant de l'Ajuntament?

- Treball, treball i treball. És la síntesi d'un esforç
quotidià per regir el batec diari d'un poble actiu i
dinàmic, que cada vegada es troba més abocat cap 
a l'economia turística i que en els darrers anys no ha

deixat de rebre un flux constant de persones que
s'han trobat amb la necessitat d'emigrar de les seves
terres. Quant a la gestió municipal, l'actual equip de
govern ha volgut donar continuïtat als projectes i a
les iniciatives que deixaren ben encaminats l'anterior
equip. Però, sense cap dubte, la nova majoria de
Govern s'exerceix dia a dia per aplicar el programa
electoral amb el qual es guanyà la confiança dels
electors.  
- Quins temes voldríeu que es tractassin a la

Federació?

-Entre els assumptes que més requereixen l'atenció,
l'esforç i la cohesió de la Felib, crec que s'ha de des-
tacar especialment la necessitat de lluitar per un nou
model de finançament municipal. 

Llorenç Brondo i Jover  - batle de Ciutadella
Va néixer a Ciutadella de Menorca fa 55 anys. Actualment pertany al PP, encara que els seus orígens en el món de la política i la
seva experiència en el càrrec orgànic foren en la seva etapa com a secretari de la ja extingida UCD. Avui dia és el batle de
Ciutadella, amb dedicació exclusiva, mentre que en l'anterior legislatura (1999-2003) exercí l'oposició en el consistori ciutadellenc
como a regidor del Grup Popular a l'Ajuntament.

AJUNTAMENT DE BINISSALEM
Nombre d'habitants: 5.874 (informació: INE 2003)  
Situació geogràfica: El municipi de Binissalem es troba pràcticament al centre de la comarca del
Raiguer, entre els termes municipals de Consell, Alaró, Lloseta, Inca i Sencelles. Té una super-
fície de 29,8 km2 i una població de 4.855 habitants. La seva altitud és de 139 metres per sobre
del nivell de la mar i es troba a 22 km de la capital de l'illa, Palma. 
Pàgina web: www.ajbinissalem.net - Telèfons de contacte: 971 886 558 / 971 886 532 (fax)

- Què pensau de la tasca que du a terme la

FELIB en aquesta nova etapa?

- Pareix que s'ha entrat en un procés 
d'actuació sense distincions de grups polítics, 
i que s'hauria de continuar en aquesta línia
d'actuació, ja que no hem de perdre de vista 
el principal objectiu de la Federació, que és 
el de representar a tots els municipis
- Quin resum ens podeu fer dels primers

mesos d'aquesta legislatura al capdavant de

l'Ajuntament?

-  S'ha de tenir en compte que no hi ha hagut
període d'adaptació ja que és una continuïtat
de la legislatura anterior, llevat d'algunes

àrees que sí que són noves. S'ha posat 
en marxa el programa electoral presentat. 
La principal dificultat és amb la nova oposició, 
per la qual cosa és primordial que hi hagi dià-
leg per aconseguir un bon ambient de feina.
L'oposició participa en les reunions de la Junta
de Govern. També s'ha posat en marxa la 
iniciativa del Debat del Poble, com a forma
directa de participació ciutadana.
- Quins temes voldríeu que es tractassin a la

Federació?

- Principalment, el tema del finançament
dels ajuntaments, arribar a aconseguir el 25
%, així com l'assessoria als consistoris.

Miquel Nadal i Moyà  - batle de Binissalem
Nascut a Binissalem el 16 de juny de l'any 1948, es pot considerar un polític de llarga trajectòria. Entre 1983 i 1987 fou regidor 
de l'Ajuntament de Binissalem. Entre 1987 i 1999 ocupà el càrrec de primer tinent de batle de Binissalem. Del 1999 al 2001 ocupà
el càrrec de segon tinent de batle, i a partir del 2001 fou nomenat batle de Binissalem, càrrec per al qual fou reelegit el 2003. 
Es dedica en exclusiva a l'Ajuntament de Binissalem des del 1987 i pertany al grup polític PSIB-PSOE



AJUNTAMENT DE BÚGER
Nombre d'habitants: 984 (informació: INE 2003)
Situació geogràfica: El terme municipal de Búger té una superfície de 8,24 km≈ , i la població de
dret el 1997 era de 917 habitants. És situat al voltant d'un conjunt de turons, de 80 a 105 metres,
vorejats, a l'oest, al sud i a l'est, per una planura al·luvial per on discorre el petit torrent de Can
Llobina i el gran torrent de Massanella, afluent del torrent Gros o de Sant Miquel. Hi destaquen
les possessions de Son Alemany, Son Catxo, Son Costa, Son Genet i Ses Planes. 
Pàgina web: www.ajbuger.net - Telèfons de contacte: 971 516 146 / 971 877 166 (fax)

- Què pensau de la tasca que du a terme la

FELIB en aquesta nova etapa?

- Molt satisfactòria com a organisme supramu-
nicipal que pugui canalitzar accions conjuntes
per obtenir fins comuns.
- Quin resum ens podeu fer dels primers

mesos d'aquesta legislatura al capdavant de

l'Ajuntament?

-  Quant a obres, s'han materialitzat les
següents: pavimentació del camí de Son Bieli,
adequació i tancaments del Perit Verd, creació
d'una zona d'atenció al públic a l'Ajuntament 

i inauguració d'una sala d'exposicions perma-
nent per a tots els artistes locals. S'ha duplicat
l'espai útil de la Biblioteca Municipal, així com
la climatització amb aire condicionat i calefac-
ció, certificació i engegada de les aules de for-
mació Can Dameto, així com l'augment dels
punts d'il·luminació pública.
- Quins temes voldríeu que es tractassin

a la Federació?

- Seguir en la línia d'actuació actual d'informa-
ció, actuacions en diversos organismes i
col·laboració amb els ajuntaments.

Manuel Antonio Patiño Gómez  - batle de Búger
Va néixer fa 45 anys a la localitat de Vigo, província de Pontevedra. La seva professió al marge de la política és la de comercial.
Pertany al grup polític d'Unió Mallorquina, i aquesta és la seva primera legislatura al capdavant de l'Ajuntament de Búger.

AJUNTAMENT DE EIVISSA
Nombre d'habitants: 40.175 (informació: INE 2003  
Situació geogràfica: Eivissa es troba ubicada a la zona est de l'illa d'Eivissa. Atès el seu
caràcter de ciutat principal, Eivissa assumeix les funcions pròpies d'una capital, ofereix molts
dels seus serveis a la resta de municipis. Hi habiten prop de 40.000 habitants, que actualment
viuen a la ciutat compartint un territori d'onze quilòmetres quadrats banyat tot això per tres
platges: ses Figueretes, Talamanca i platja d'en Bossa. El port d'Eivissa, ubicat en una badia
natural, bressol dels primers assentaments de població a l'illa, és el principal accés per mar
a la ciutat i, alhora, l'entrada fonamental, juntament amb l'aeroport, per a tota l'illa.
Pàgina web: www.eivissa.org - Telèfons de contacte: 971 397 500 / 971 397 506 (fax)

- Quin resum ens podeu fer dels primers

mesos d'aquesta legislatura al capdavant

de l'Ajuntament?

-  Hem duit a terme una gestió molt
intensa, i hem acabat projectes que s'ha-
vien iniciat en la legislatura anterior.

- Quins temes voldríeu que es tractassin

a la Federació?

- La capitalitat. La realitat que es genera
pel fet de donar servei als ciutadans de
fora del municipi, dels cinturons metropo-
litans, que diàriament usen els serveis
que són finançats únicament i exclusiva-
ment pels residents del municipi.

Pedro Campillo Antón  - Tinent Batle Eivissa
Pedro Campillo va néixer a Cartagena (Múrcia) fa 43 anys. Pertany al Pacte Progressista i és primer tinent d'alcalde
de l'Ajuntament d'Eivissa des de les eleccions municipals del 99. Actualment, té dedicació exclusiva a l'Ajuntament
d'Eivissa.
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